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Dr. Szili Katalin asszony
Az Országgyű lés elnöke

Írásbeli kérdés

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 .§ (2) bekezdése alapján „Milyen adatokat adtak át az FVM-nek az ex-post
értékeléshez?” címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszte r
úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

A Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztérium az AKG program ex-post értékelésérő l az alábbiak
szerint tájékoztatott a 2009 . január 26-án kelt levelében .

„Az NVT AKG intézkedés értékelése az NVT-ben szereplő indikátorok alapján történik, többek közt az MV H
támogatási és kifizetési adatai alapján . A program ex-post értékelését az uniós jogszabályokban foglaltakna k
megfelelően független külső szakértők végzik. Az ex-post jelentés első változata 2008 . december 31-én került
megküldésre a Bizottság felé . A környezeti-természeti indikátorokra vonatkozó adatszolgáltatást az MVH- n
kívül a Magyar Madártani és Természetvédelmi Egyesület, a Magyar Tudományos Akadémia Talajtani é s
Agrokémiai Kutatóintézete, a Földmérési és Távérzékelési Intézet, a Magyar Tudományos Akadémia
Ökológiai és Botanikai Kutatóintézete, valamint a Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztériu m
biztosította . ”

A levél szerint az Ön által irányított tárca is adott környezeti-természeti indikátorokra vonatkozóan adatoka t
az ex-post értékeléshez .

Tisztelt Miniszter Úr! Fentiekkel kapcsolatosan kérdéseim a következ ők :

n Pontosan milyen adatokat adtak át az FVM-nek az ex-post értékeléshez ?
n Az adatok átadás mikor történt ?
n Az adatokat milyen időponttól, milyen módszertan szerint, kik, milyen közrem űködők gyűjtötték,

állították elő?

Kérem, hogy az FVM-nek átadott, az adatokat tartalmazó dokumentum egy példányát is küldje meg nekem .

Várom válaszát .

Budapest, 2009 . február 17 .
Font Sándo r

Fidesz-Magyar Polgári Szövetség

ORSZÁGGY ŰLÉSI KÉPVISEL Ő


	page 1

